
Møde i skolebestyrelsen tirsdag d. 30. oktober kl. 18-20.30 

Mødeleder: Marlene Møller Holm 
Referent: Hans Peter Stokholm 

Deltagere: Bettina, Steen, Anne, Rasmus, Emil, Ditte, Marlene, 
Steen, Jesper, Dennis, Amy, Niklas, Hans og Marie 

Fraværende: Niklas, Amy, Anne, Marlene,  

O = orientering, D = drøftelse, B = beslutning 

   

 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde 

Tid 
  
 

Punkt O/D/
B 

Referat 

18:00-
18:05 

Godkendelse af dagsorden 
O 

 
Godkendt 

18:05-
18:15 

Nyt fra elevrådet 
 
 

O 
 
Intet nyt.  

18:15-
20:15 

Visionsproces 
En vision, hvad er det? Kort oplæg 
v/Marie 

 Det abstrakte og det konkrete 
 
Arbejdspas 

 Min personlige vision  

 Min personlige organisatoriske 
vision for Vigersted Skole 

 Vores Fælles organisatoriske 
vision for Vigersted Skole 

  
 

D 

 
Oplæg v/ Marie 
 
SKB arbejder ud fra det beskrevne 
arbejdspas for i sidste ende at byde ind 
på den fælles organisatoriske vision og 
grundlæggende værdier for Vigersted 
Skole. 
 
Input fra Skolebestyrelsen indgår i det 
videre visionsarbejde samt i valget af 
de 3 fællesværdiord for skolen. 
 
Eleverne/elevrådet bliver også 
inddraget i processen, så eleverne 
ligeledes kan komme med deres bud 
ift. en vision for skolen. 
 
 

20:15-
20:25 

Inputs til dagsorden til fællesmøde 
med Søholmskolen 

D 

 
Næste møde er den 28. nov. kl. 17.30 
til 19.30. 
 
Afbud: Rasmus 
 
Styrkelse af samarbejdet mellem de to 
skoler. Hvilke tiltag/årshjul for klasser 
og SKB? 
 



Rundvisning på Vigersted Skole denne 
aften. 
 
Overbygning i Søholmskolen? Der 
kommer en anmodning i løbet af 
november til skolebestyrelsen om en 
udtalelse ift. ønsket fra Søholm om at 
få en overbygning. En evt. høring 
kommer senere.  
 

20:25-
20:30 

Tak for i dag 

O 

Ansættelse af pædagog Lasse Kløcker. 
 
Udkast til den kommunale ferieplanen 
for 25/26 ser ok ud, så den følger vi på 
Vigersted Skole.  
 
Lørdag 9. nov. 9-14 på Dagmarskolen 
Deltagere: Dennis, Marie,  
 
 

 

Punkter til kommende møder: 

Drøftelse af forhold ift. brugen/udbetalingen af bestyrelsens diæter? 


